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Zápisnica zo zasadnutia MsZ 

konaného dňa 7. júla 2025 
 

 

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta  

 

 

        

Poslanci :       Zita Baloghová 

                       Mgr. Norbert Demeter 

                       Eva Kissová 

                       Pavol Koči 

                      Ján Kovács 

                      Zoltán Kövér 

                      Mgr. Tibor Mészároš 

                   Gejza Tipcsák 

                      Ing. Marta Vozáriková 

   

                           

                        

1. Otvorenie zasadnutia 

 
Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor mesta Ing. Viktor Palko, MBA, ktorý 

skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania schopné. 

Predložil program rokovania MsZ a požiadal poslancov o jeho schválenie. 

 

Prítomní poslanci jednohlasne schválili predložený program rokovania MsZ 

v Čiernej nad Tisou.  

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči,                           

Ján Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš,  Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková;     

proti – 0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 
 

Za zapisovateľa určuje:    Mgr. Nikoletta Dobosová  

 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje:   Gejza Tipcsák 

                                                                                   Pavol Koči 

                                                                                    

                                                                                        

  

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči,                           

Ján Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš,  Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková;     

proti – 0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
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3. Schválenie návrhovej komisie 

 
 

Návrhová komisia:    Ing. Marta Vozáriková 

      Mgr. Norbert Demeter 

                                                                       Ján Kovács 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 poslancov;   zdržali 

sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

4. Odstránenie popoludňajšej výučby v ZŠ s VJM 

 
Primátor mesta v rámci tohto bodu informoval o rušení dvojzmennej prevádzky na všetkých  

školách na Slovensku od 1. septembra 2025. Prioritou Ministerstva školstva, výskumu, vývoja  

a mládeže SR je zabezpečenie kvalitnejšieho, spravodlivejšieho a inkluzívnejšieho 

vzdelávacieho systému. Budovanie potrebných kapacít na školách s dvojzmennou prevádzkou 

podporuje rezort prostredníctvom výzvy na odstránenie dvojzmennej prevádzky, pre ktorú 

vyčlenil financie vo výške  cca  € 50 mil. z prostriedkov plánu obnovy a odolnosti, bez 

akejkoľvek potreby spolufinancovania. Primátor mesta dodal, že priestorovo táto škola na daný 

počet žiakov nevystačí, preto je tam dvojzmenná prevádzka. Plánuje sa preto s prístavbou 2 

tried, šatne a chodby – jednopodlažná stavba, cca 160 m2. Nové sociálne  zariadenie nebude 

potrebné, nakoľko je zo strany hygieny potvrdené, že škola má postačujúci počet týchto 

zariadení. Jedine čo bude potrebné  zabezpečiť sú umývadlá/pitná voda v každej triede. 

Primátor mesta skonštatoval, že potrebujeme dodávateľa na projektovú dokumentáciu, až 

potom sa bude zhruba vedieť koľko taká stavba stojí, ale nakoľko tento projekt je bez 

akéhokoľvek spolufinancovania, suma pre nás nie je podstatná. Dodal, že aj projektová 

dokumentácia  je oprávnený výdavok. V prípade ak nevstúpime do projektu, ostávajú 2 riešenia, 

buď sa zruší dvojzmenná prevádzka – zruší sa vyučovanie  alebo sa uskutoční prístavba, ale 

z vlastných zdrojov. 

 

Mgr. Mészároš - Každým rokom narastá počet žiakov, treba s tým počítať. 

Riaditeľ ZŠ s VJM – Áno, a treba rátať aj s tým, že ak príde  novela školského zákona 

ohľadom zlučovania škôl, zrušia  sa  dedinské školy a naše budú centrálne. 

p. Tipcsák – Koľko nových žiakov je zapísaných? 

Riaditeľ ZŠ s VJM – Je ich 14. 

p. Kövér – Ak sa nestihne s výstavbou? 

Ing. Vozáriková – Je to na firme. Porušia zmluvu, hrozí im pokuta. 

Mgr. Mészároš – Musia to stihnúť. 

Primátor mesta – Tak budú vyšpecifikované podmienky v zmluve,  bude daný  termín. 

p. Kovács – Nie je to nezrealizovateľné. 

Primátor mesta – Myslím si,  že do 10 mesiacov sa to zrealizuje, jedná sa iba  o 2 triedy,  

šatňu a chodbu. 

Primátor mesta – Ak dnes schválite tento zámer a uzatvorenie zmluvy na vypracovanie PD, 

ihneď zajtra sa osloví firma, aby sa čím skôr začalo pracovať na PD. 

Riaditeľ ZŠ s VJM – Ešte by som dodal, že v rámci projektu sa zabezpečí aj vnútorné 

vybavenie tried. 

p. Kovács – Nie je nad čím rozmýšľať. 

p. Tipcsák  - Už sme raz dali  € 67 000 za PD... len aby  to určite preplatili. 
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Mgr. Mészároš - To bolo niečo iné. 

Primátor mesta -   Preplatia, sú to oprávnené náklady. 

 

Primátor mesta ďalej informoval  o uskutočnenom  prieskume trhu v zmysle zákona       

č. 343/2015 Z. z.  o verejnom obstarávaní.  Oslovení boli 3 potenciálni  dodávatelia PD:  

 

1) RAMESEUM, s. r. o.  -  € 9 000 bez DPH 

 

2) PERDO, s. r. o. -   € 10 000 bez DPH 

 

3)  PASSIVE HOUSE, s. r. o. - € 7 500 bez DPH 

  

 Primátor mesta skonštatoval, že víťaznou firmou je  PASSIVE HOUSE, s. r. o. , Lidické 

Námestie 918/5, 044 22 Košice, IČO: 53230060, v sume   € 7 500,-- bez DPH. 

 Ministerstvom odhadované celkové náklady na stavbu  predstavujú € 320 000 bez DPH. 

Ohľadom obstarania dodávateľa stavebných prác sa ešte zídeme. 

                    

Ing Vozáriková -  Vypracovanie PD  tejto firmy vychádza na 3 % - najnižšia cena. Tieto 

projekty sa zvyčajne pohybujú od  3-8 %   z celkovej ceny stavby.                            

Primátor mesta – Aj menej, mne to vychádza na 2,5 % zhruba, z € 320 000  2,5 % je cca          

€ 7 500. 

Primátor mesta poprosil návrhovú komisiu  o prečítanie návrhu uznesenia  a následne 

poslancov MsZ o hlasovanie. 

Prítomní poslanci jednohlasne schválili zámer realizácie prístavby  ZŠ s VJM  - 

Alapiskola Čierna nad Tisou z titulu odstránenia dvojzmennej výučby. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči,                           

Ján Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš,  Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková;     

proti – 0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 
Prítomní poslanci jednohlasne schválili uzatvorenie zmluvy o dielo na vypracovanie 

projektovej dokumentácie „ Odstránenie dvojzmennej výučby v ZŠ s VJM – Alapiskola 

Čierna nad Tisou realizáciou prístavby“  s úspešným uchádzačom vo verejnom obstarávaní 

podľa zákona č. 343/2015 Z. z. s PASSIVE HOUSE, s. r. o. , Lidické Námestie 918/5,             

044 22 Košice, IČO: 53230060, v sume   € 7 500,-- ( slovom: sedemtisícpäťsto EUR) bez DPH. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči,                           

Ján Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš,  Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková;     

proti – 0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 Primátor mesta na záver informoval o divadelnom predstavení „Rysavá jalovica“, ktoré 

sa má uskutočniť 11. júla v Kultúrnom dome v Čiernej nad Tisou. Srdečne každého pozval. 

Ďalej dodal, že toto predstavenie mesto nestojí  nič,  chcú iba výťažok z predaja lístkov a tiež 

informoval o ďalšom plánovanom predstavení, ktoré sa má uskutočniť v septembri: Divadlo 

Thália – „ Indul a bakterház“. Zmluva je  v podpisovom štádiu a tiež mesto nebude mať žiadne 

náklady, nakoľko sme boli úspešní vo výzve KULTMINORU a získali sme € 2 500 na 

divadelné predstavenie. 
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5. Záver 

 
 

Keďže viacej pripomienok zo strany poslancov nebolo, primátor mesta ukončil 

rokovanie MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                             Ing. Viktor Palko, MBA, v. r. 

                                          primátor mesta 

                                                                                           

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:   Gejza Tipcsák, v. r.  

 

                          Pavol Koči, v. r.  

 

                          

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Zapísala: Mgr. Nikoletta Dobosová, v. r.  


